
Protokoll styrelsemöte Kungsbacka ridklubb 240416 

 

Närvarande: 

Nils Andréasson 

Johan Gertsson 

Judith Pettersson 

Linda Borg Brynå 

Fredrik Kollberg 

Frida Norstedt 

Therese Törnell 

Ulrika Strandberg 

Wilma Wallöf 

Louise Lind Paris 

Victoria Eriksson p 1-10 

Anna Ek 

Helena Heuman, p 1-6 

 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

 

§2 Val av protokollförare 

Maria Ekblad utses att föra protokoll 

 

§3 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns 

 

§4 Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Judith Pettersson utses att justera dagens protokoll 

 

§5 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokollet godkänns och läggs till handlingarna  

 

§6 Ekonomi 

- Resultat inkl. mars månad 



Budgeten följs i stort och på sista raden ses i dagsläget ett +-0-resultat. För att resultatet ska 

bli lättöverskådligt BESLUTAR vi att respektive månad stängs vid ett givet datum. 

 

- Ev. fodringar, inkasso och ärende skattemyndigheten 

Ärendet angående den omvända skatteplikten är löst genom att vi fått återbetalt motsvarande 

belopp från ena fakturan och den andra fakturan har vi kompletterat, vilket gjort att det 

ärendet är omprövat och avslutat. 

Inga större fodringar utestående. 

Den ekonomiska förlusten med anledning av inbrottet beräknas till ca 430 000 efter 

åldersavdrag. Vi har löpande kontakt med vårt försäkringsbolag och i vår försäkring ligger  

20% självrisk. 

Vi har fått otroligt mycket utrustning och även kontanter skänkt till oss och vi beräknar att 

försäkringspengarna kommer täcka detta. 

 

Vi pratar om Xenophone och vi anser att vi ska byta program framöver. Det finns några 

alternativ med olika för- och nackdelar. Personal provar de demoversioner som finns och vi 

återupptar frågan på nästa möte. 

 

§7 Verksamhetsrapport 

Verksamhetsrapporten är utskickad och alla har läst den. 

- Övergripande 

- Ridskolan 

Vi har blivit av med våra karantänboxar och är i akut behov av dessa för att kunna ex. köpa in 

nya ridskolehästar. Behovsanalys och förslag av stallar ska tas fram och frågan återupptas 

nästa möte. 

- Tävlingar 

Rapport utskickad och läst 

- Privatstallet 

Med anledning av rivning och nybyggnationen kommer kontrakt som tecknas från och med 

idag med ”rivningskontrakt” 

 

§8 Arbetsmiljö och incidentrapportering 

- Incidenter 

En incident med fyrhjulingen har skett. Dock utan skada. Frågan är hanterad och anordningen 

ska åtgärdas. 

- Övrigt 

Vi pratar om incidentrapporingssystem. Maria och Lollo kollar på Reqs och återkommer. 

 

§9 Fastigheten 

- Renovering 

Möten är i gång och behovsanalysen pågår. Den nuvarande gruppen har löpande möten och 

kontakt med kommunen. I dagsläget inga nya besked. 

- Larm 

Vi har kontakt med kommunen i frågan och har även tagit in egna offerter och gjort 

beräkningar. Med tanke på att frågan är lite akut får Lollo och Johan i uppdrag att prata ihop 

sig om verksamhetens behov samt köpa in och montera larm. 

- Övrigt 



 

§10 Ungdomsverksamheten 

Kuse har haft årsmöte och har en ny styrelse. De planerar en käpphästtävling i maj och de kommer 

vara närvarande och presentera sig på prova på-ridningen. Vi ser gärna att Kuse tar fram en vision om 

sitt arbete. Elin hjälper Kuse att komma i kontakt med SISU som kan hjälpa dom i den frågan. 

 

§11 Café 

Vi har haft Matverket på ett antal tävlingar nu och det har funkat bra. Det funkar bra med att ha 

ungdomar som arbetar där. Vi har sänkt våra kostnader genom att förhandla om rabatter med våra 

leverantörer. 

 

§12 Ev. tillkommande frågor 

Förberedelser sker inför utesäsongen och arbetet är i gång med att bl.a. flytta ut displayen och fylla 

vattentanken. 

Vi har provat vår nya harv och är mycket nöjda. 

 

§14 Nästkommande styrelsemöte  

14 maj 2024 kl. 18.00 på Kungsbacka ridklubb 


